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Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kluczborku 

W związku z wprowadzanymi zmianami w sposobie odbioru odpadów komunalnych na terenie gminy 

a także zmianą firmy odbierającej odpady od mie.szkańców zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytania: 

- czy jest przewidywany sposób kontroli oraz egzekwowania obowiązków firmy, która odbiera i wywozi 

odpady komunalne na RIPOK Gotartów? 

- czy jest przewidywany sposób kontroli oraz egzekwowania obowiązku zadeklarowanej segregacji śmieci 

przez poszczególnych mieszkańców lub całe wspólnoty mieszkaniowe (zarządcy niektórych wspólnot ogłosili 

mieszkańcom informację o jednej tylko stawce za ,vywóz odpadów komunalnych)? 

- czy jest możliwym zwrócenie się do zarządców zabudowy wielorodzinnej o wskazanie/wyliczenie w jaki 

sposób przygotowały się do gromadzenia segregowanych i zmieszanych odpadów komunalnych w 

przewidywanych (szacowanych) ilościach? 

- na wniosek mieszkańców Gotartowa oraz innych miejscowości - czy jest możliwym wystąpienie do Spółki 

Eco-Region - RIPOK Gotartów z oczekiwaniem by zabezpieczono teren instalacji w sposób uniemożliwiający 

wydostawanie się odpadów komunalnych (szczególnie worków, reklamówek, folii) w okresach wzmożonych 

podmuchów wiatru (w takich przypadkach odpady te rozwiewane są po okolicznych polach a w sposób 

szczególny gromadzą się na zaroślach wzdłuż dróg powiatowych - często na odcinku Kluczbork/Kujakowice 

Dolne gdzie bywają sprzątane a ostatnio także Kujakowice Dolne/Łowkowice, gdzie od dłuższego cza1-~ nikt 

ich nie zbiera). 1/ 

W załączeniu kopie zdjęć oraz wpisów internetowych mieszkańców Kluczborka 



Kolejni 111ies::ka1ky alam111ją ... 

"li 'i tam. Ja w spra1Vie odnośnie tych śmieci i sortowania ich. Zrobi/em zdięcia od podwórza przy ulicy Byczy11skiei (klatka n11mer 

14 ara:: 15 dokładniej ::a piecze ż-i) brakuje tam śmietników ludzie wypier** ****mimo zakazów stare meble i gdy śmietniki pełne 

to ll'yrzucajq pod pelnym. To j11ż się zdarza od paru lat i nikt nic:: tym nie robi. Kiedy w końcu zrobi miasto z tym porządek się 

pytam_? Oto zdjęcia" 

Edit' 

Gaba1r(v to osobny problem. Zwykły budynek/śmietnik nie jest 11· stanie pomieścić wystarczającej ilości kub/ów na śmieci, tych 

"myklych", na zmieszane śmieci. Co dopiero te. na segregowane. Blok przy Żeromskiego!Wa1yńskiego!Konopnickiej ma do 

dyspozycji raptem 2 śmietniki (prawdopodobnie chodzi o dwa punk(v składowania odpadów- wia(v śmietnikowe). Biorąc pod 

uwagę ilość 1rspólnot mieszkanio1Vych, które każda stawia własne k11bly, sytuacja jest niemożliwa do realizacji .. \'ie ma.fizycznej 

możliwości by 2 śmietniki (dwie wiat,1) 1Vystarczaly dla takiej ilości osób/rodzin .... 

~Kluczbork 



Mieszka,icy #Kluczbork widzq kilka problemów ze śmieciami: 

I. firma nie wywozi śmieci na czas, przepełnione śmietniki 

2. Nie ma kontenerów do nowej segregacji śmieci 

3. Mieszka,icy nie segregują 

4. Pod śmietniki działkowe, budowlmicy wywożq swoje śmieci 

5. Lodówki, telewizory, kanapy czyli gabaryty ca(11 czas sq wystawiane przez mieszkańców a powinny by,: wywożone osobiście 

do Gotartowa lub wystawiane przed śmietnik w wyznaczonym terminie. Bo inaczej kwit11q ten miesiącami 

Ogłoszenie zarządcy wspólnoty 



Droga Kujakowice Dolne - Łowkowice 


